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PROTOKOLL 
Styret i Reisa Elvelag avholdt styremøte 26.10.2020 fra kl.11.00-15.30 på Halti 
 

• Harry Fyhn (stemmeandel 1 1/3) 

• Odd K. Kristiansen (stemmeandel 1 1/3) 

• Truls Bergmo (stemmeandel 1 1/3) 

• Terje Nordberg (stemmeandel 1 1/2) 

• Svein-Erik Andersen (stemmeandel 1 1/2) 

• Lars Frihetsli (stemmeandel 1 1/2) 

• Magnus F. Berg (stemmeandel 1 1/2) 

 

 

Magnus F. Berg vara for Knut Fredheim. 

 

Fra administrasjon møtte Hermann O. Hermansen og Joakim A. Olsen. 

 

 

 
SAKSLISTE 
 

Sak 37/20 Godkjenning av innkalling og saksliste 

 

Vedtak: 

Innkalling og saksliste godkjent uten innvendinger. 

 

 

Sak 38/20 Godkjenning av møteprotokoller  

  

Saksopplysning 

- Protokoll styremøte 09.06.2020 

- Protokoll styresak 35/20 og 36/20 på e-post 

 

 Vedtak: 

Protokoll styremøte 09.06.20 og protokoll styresak 35/20 og 36/20 på e-post godkjent 

uten innvendinger. 

 

 

Sak 39/20 Daglig leder orienterer 

   

Saksopplysning: 

1. Referat møte med NINA i Tromsø, 26. juni.  

2. Fagsamling havbruks- og villaksnæringen 18-20. september, Nordreisa 

3. Prosjekt «Reisaelva og de unges interesse for villaksen» 

4. Referat fra regionmøte for forvaltningslag av lakseførende vassdrag i Troms og 

Finnmark, 7. september 

5. Desinfiseringsstasjon Halti 

6. Innkjøp av dykkerdrakter til drivtelling 

7. Utsatt el-fiskekurs 

8. Status prosjekt kameraovervåkning  

 

 

Vedtak: 

  Daglig leders orientering tatt til etterretning. 
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Sak 40/20 Fiskesesongen 2020  

 

  Saksopplysning: 

Daglig leder presenterer resultater fra sesongen 2020. Fangststatistikk, 

overvåkningsprogrammet og fiskekortsalg.  

 

Viser til overvåkningsrapport som gjøres tilgjengelig på elvelagets hjemmeside i 

etterkant av møte.  

 

Vedtak: 

Daglig leders orientering tatt til etterretning. 

 

 

Sak 41/20 Oppsynsaktivitet 2020  

   

Saksopplysning: 

Presentasjon av oppsynsrapport og generelt om oppsynssesongen 2020 av 

oppsynsansvarlig Arktisk Geotek AS.  

 

Oppsynsrapport i vedlegg 41/20.  

 

Utdrag fra oppsynsrapporten: 

- De fleste fiskere har alle papirene i orden, både når det gjelder fiskekort og 

desinfisering. Noen få advarsler knyttet til booking av fiskedøgn for 

fiskeberettigede.  

- Ikke beslaglagt garn 

- Generelt god plass til fiskere langs elva 

 

 

Vedtak: 

Styret i RE ønsker i tillegg at oppsynsrapporten inkluderer et delkapittel som spesifikt 

beskriver observert fisketrykk i de ulike sonene. 

 

Daglig leders orientering tatt til etterretning. 

 

 

 

 

Sak 42/20 Foreløpig regnskapsrapport 2020 
 

Saksopplysning: 

Atria Regnskap AS (tidligere Halti Regnskap AS) har utarbeidet et foreløpig 

resultatregnskap for 2020. Daglig leder vil under styremøte orientere om foreløpig 

regnskap, samt fremskrive inntekter og utgifter som forventes i november og 

desember.  

 

Regnskapsrapport i vedlegg 42/20 
 

Vedtak: 

  Foreløpig regnskapsrapport 2020 tatt til orientering.  
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Sak 43/20 Forslag til budsjett 2021  

 

  Saksopplysning: 

Daglig leder presenterer utkast til budsjett for 2021 som grunnlag for drøfting. Endelig 

budsjett vil utarbeides og vedtas på styremøte i januar 2021.  

 

Vedlegg merket 43/20  

 

Vedtak: 

Saken utsettes til etter at fiskeregler 2021 vedtas. 

 

Enstemmig vedtatt. 

 

 

 

Sak 44/20 Forslag til møteplan 2021 

 

Saksopplysning: 

Daglig leder presenterer utkast til møteplan for styremøter, årsmøte, valgmøter og 

medlemsmøter i 2021.  

 

Vedlegg merket 44/20 

 

 

Vedtak: 

Punkt med budsjett sløyfes i oktober-november. 

 

Enstemmig vedtatt. 

 

 

Sak 45/20  Planlegging av sesongen 2021  

 

Saksopplysning: 

Daglig leder presenterer erfaringer og tilbakemeldinger fra årets sesong. Det er 

kommet inn en rekke muntlige og skriftlige innspill fra brukere av Reisaelva som vil 

fremlegges for styret.  

 

Innkomne tilbakemeldinger vil sammen med resultater fra årets fiskesesong og 

overvåkningsprosjekt danne grunnlaget for det videre arbeidet frem mot sesongen 

2021.  

 

Fiskereglene for kommende sesong skal vedtas innen 1. februar 2021. I prosessen med 

utarbeidelse av fiskereglene og ny driftsplan for perioden 2021-2025, vil alle lagets 

medlemmer inviteres til åpent møte før nyttår. Tid og sted vil annonseres på elvelagets 

hjemmeside.  

 

Vedtak: 

Styret i RE drøftet blant annet fang og slipp ordning (rettet fiske), døgnkvote laks, 

soneinndeling, fiskeperiode, antall fiskekort, utstyrsbegrensning, og fredning av gode 

gytekulper. 

 

Styret i RE tar imot innspill frem til behandling av fiskeregler 2021. 

 

Foreløpig innspill er tatt til orientering. 
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Sak 46/20 Daglig ledelse/administrasjon Reisa Elvelag  

 

  Saksopplysning: 

Reisa Elvelag har i dag kontrakt med Arktisk Geotek AS om daglig 

ledelse/administrasjon. Kontrakten utgår i mai 2021 med mulighet for forlengelse.  

 

Styret må avgjøre om de ønsker å gå i dialog med Arktisk Geotek om videre 

samarbeid eller om kontrakten skal legges ut på anbud.   

 

 

Vedtak:  

Styret i RE gir styreleder mandat til å inngå videre forhandlinger med Arktisk Geotek 

angående daglig ledelse/administrasjon. 

 

Enstemmig vedtatt. 

 

 

 

Sak 47/20 Reisa Villakssenter -hovedprosjektfase  

 

Saksopplysning: 

Forprosjektrapport for Reisa Villakssenter ble behandlet i kommunestyremøte 25. juni 

2020, PS 72/20. Et enstemmig kommunestyre vedtok kommunedirektørens innstilling 

om å stille seg bak styringsgruppens tilrådninger om igangsettelse av et hovedprosjekt. 

Målet med hovedprosjektet er å planlegge, utrede og berede grunnlaget for 

finansiering av bygg, driftsmodell for bygget, eierskap og parter i organisasjonen samt 

innhold, løsninger og finansiering for utstilling og formidling.  

 

Prosjektorganiseringen og styringsgruppen fra forprosjektet er oppretthold og er med i 

hovedprosjektet.  

 

Ordfører Hilde Nyvoll er invitert til å orientere om hovedprosjektet og prosessen til 

nå.  

 

Vedtak:  

Styret i RE ser positive synenergier knyttet til prosjektet Reisa Villakssenter. Et 

Villakssenter vil kunne samle et fagmiljø rundt forskning, noe styret ser på som 

utelukkende positivt. RE har ikke et økonomisk motiv i prosjektet. 

 

Styrets innstilling i saken: 

RE går inn med en aksjekapital som gir 33,4% eierandel i prosjektet, ved en total 

aksjekapital på kr 100 000. Bakgrunnen for dette er at om RE eier mer enn 1/3 av 

aksjene sikrer man negativt flertall i henhold til aksjeloven. Det betyr at elvelaget kan 

hindre vedtektsendringer, som krever mer enn 2/3 flertall.  

 

Styret i RE innkaller til et ekstraordinært årsmøte for å avgjøre saken. 

 

Enstemmig vedtatt. 

  

 

Sak 48/20 Fortsettelse av utsatt sak 35/20 
 

Vedtak: 

Sak 35/20 vedrørende Redd Reisalaksen og deres ønske om å donere penger til Reisa 

Elvelag ble sendt ut på e-post til styret den 20.07.2020. I utgangspunktet var det 

ønskelig med en snarlig avklaring, derav utsendelse av sak via e-post.  
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Det kom noen innspill fra styremedlemmene som gjør at saken med fordel kan 

diskuteres nærmere. Da det i etterkant av utsendelse viste seg at denne saken likevel 

ikke trengte å bli behandlet så raskt som først ønskelig, ble det ikke fattet et vedtak i 

saken. Saken ble dermed utsatt til førstkommende styremøte for en grundigere 

diskusjon.  

 

Vedtak: 

Styret i RE stiller seg positiv til donasjon fra Redd Reisalaksen. 

Styret ønsker at donasjon øremerkes til fiskeovervåking. Dette er et av de prioriterte 

prosjektene RE jobber for med bakgrunn for å få en bedre oversikt på oppvandring av 

laks. 

 

Enstemmig vedtatt. 

 

 

 

Sak 49/20 Spørsmål knyttet til fiskeretten ved endring av elveløp 

 

  Saksopplysning: 

Reisaelvas løp er i stadig forandring. I den forbindelse er det kommet inn spørsmål 

tilknyttet fiskeretten og hva som skjer med den når elven forandrer løp.  

 

Det er slik at enkelte eiendommer som tidligere har hatt elvestrekning nå har helt eller 

delvis mistet sin elvestrekning som følge av at elven har erodert og forandret løp. Hva 

skjer da med fiskeretten og den andelen eiendommen har i Reisa Elvelag.  

 

Vedtak: 

Styret i RE må forholde seg til gjeldende vedtekter og andelsfordelingen i rettsboken. 

Styret anser denne sak som privatrettslig dersom det oppstår tvist i forhold til dette. 

Viser til elvelagets vedtekter §4.1.4 Endring av andelsfordeling. 

 

Enstemmig vedtatt. 

 

 

 

Sak 50/20 Innkommet sak, Terje Nordberg 

 

Saksopplysning: 

Terje Nordberg har i e-post 04.10.2020 fremlagt en sak til styret i Reisa Elvelag: 

 
«Lov om laksefisk og innlandsfisk mv. (lakse- og innlandsfiskloven) 

 

Etter det jeg leser i lov om laksefiske mv (paragraf 22) er at det kun er tillatt å selge 

fiskekort til personer som har vært, og fortsatt er bosatt i Norge på statsallmenninger. 

Jeg spør da hvordan kan da Statskog SF selge fiskekort til utlendinger i Reisaelva i 

statsallmenningen? Finnes det et unntak fra paragraf 22 i så fall hvilket? 

 

  Vedtak:  

Styret i RE ber forslagstiller henvende seg direkte til Statskog for svar i saken.   

 

Enstemmig vedtatt.   
 

 

Storslett 26. oktober 2020 

      

Joakim A. Olsen og Hermann O. Hermansen 

Referent         


